



Certificate

OEKO-TEX® STANDARD 100

Utenos trikotazas

is granted the OEKO-TEX® STANDARD 100 certification
and the right to use the trademark.

SCOPE

Garments made of knitted fabrics and accessories for children above 3 years/104cm and adults: underwear, nightwear, sportswear and fashion clothes of 100% CO, WO, CV (incl. CV made of Bamboo), Tencel, Modal, Seacell, LI, PES, PA, PP, HF, Silk, Soy fiber and their blends with and without elastane (Creora, Lycra or Dorlastan); washed, bleached, dyed with reactive, acid, disperse and/or cationic dyes and digitally all-over printed with reactive or pigments and finished; placement print with pigments, discharge, glitter, foil and/or reflective print; fabric finished with/without biological active products accepted by OEKO-TEX®; with a specified range of accessories: sewing thread, embroidery thread, zippers, buttons, ribbons, elastic, hook-n-loop tape, woven yarn-dyed labels and woven printed label; made partly of materials pre-certified acc. to OEKO-TEX® STANDARD 100.

PRODUCT CLASS

II (products with direct contact to skin) - Annex 4

Further compliance information (REACH, SVHC, POP, GB18401 etc.) can be found on [oeko-tex.com/en/faq](https://www.oeko-tex.com/en/faq).

The certificate is based on the test methods and requirements of the OEKO-TEX® STANDARD 100 that were in force at the time of evaluation.



This certificate 1876-288 is valid until 30.06.2025.

SUPPORTING DOCUMENTS

- ✓ Test report : 288-08
- ✓ Declaration of conformity in accordance with EN ISO 17050-1 as required by OEKO-TEX®
- ✓ OEKO-TEX® Terms of Use (ToU)

Anette Werner
Senior Consultant Textiles

Maria Rahbek Pedersen
Business Manager

Taastrup, 2024-08-07





Certificate

OEKO-TEX® STANDARD 100

Utenos trikotazas

erhält die OEKO-TEX® STANDARD 100 Zertifizierung
und das Recht zur Nutzung der Marke.

SCOPE

Bekleidung aus Maschenware und Zubehör für Kinder ab 3 Jahren/104 cm und Erwachsene: Unterwäsche, Nachtwäsche, Sportbekleidung und Modekleidung aus 100 % CO, 100% WO, 100% CV (inkl. CV aus Bambus), Tencel, Modal, Seacell, LI, PES, PA, PP, HF, Seide, Sojafasern und deren Mischungen mit und ohne Elastan (Creora, Lycra oder Dorlastan); gewaschen, gebleicht, mit Reaktiv-, Säure-, Dispersions- und/oder kationischen Farbstoffen gefärbt und digital vollflächig mit Reaktiv- oder Pigmenten bedruckt und veredelt; Platzierungsdruck mit Pigmenten, Ätz-, Glitzer-, Folien- und/oder Reflexdruck; nachbehandelt mit/ohne von OEKO-TEX® zugelassenen biologisch aktiven Produkten; mit einer festgelegten Palette an Zubehör: Nähgarn, Stickgarn, Reißverschlüsse, Knöpfe, Bänder, Gummiband, Klettband, gewebte garngefärbte Etiketten und gewebte bedruckte Etiketten; teilweise hergestellt aus OEKO-TEX® STANDARD 100 zertifizierten Materialien.

PRODUKTKLASSE

II (Produkte mit Hautkontakt) - Annex 4

Weitere Compliance-Informationen (REACH, SVHC, POP, GB18401 etc.) finden Sie hier: [oeko-tex.com/en/faq](https://www.oeko-tex.com/en/faq).

Das Zertifikat basiert auf den zum Zeitpunkt der Zertifizierung gültigen Prüfmethode und Anforderungen des OEKO-TEX® STANDARD 100.



STANDARD
100

1876-288
DTI

Dieses Zertifikat 1876-288 ist gültig bis
30.06.2025.

BEGLEITDOKUMENTE

- ✓ Testbericht : 288-08
- ✓ Konformitätserklärung gemäß EN ISO 17050-1 wie von OEKO-TEX® gefordert.
- ✓ OEKO-TEX® Allgemeine Nutzungsbedingungen (ANB)

Anette Werner
Senior Consultant Textiles

Maria Rahbek Pedersen
Business Manager

Taastrup, 2024-08-07

